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تأکید بر تسهیلگری در فعالیت بخش خصوصی در صد و پنجاهمین نشست شورای گفتوگوی دولت و بخش خصوصی استان

گره کارگو ترمینال اصفهان همچنان باز نشده است

لزوم بهرهبرداری از ظرفیتهای کارگو ترمینال، توجه ویژه به امنیت غذایی و ساماندهی بیمه بیکاری در دستور کار شورای

گفتوگوی دولت و بخش خصوصی استان اصفهان قرار گرفت. در این نشست، چالشها و موانع پیش روی صادرات،

مشکلات بیمهای و کمبود نیروی کار در صنایع استان بررسی شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، در یکصد و پنجاهمین جلسه شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی که با حضور استاندار اصفهان، اعضای هیئت نمایندگان

اتاق، مدیران دستگاه های دولتی و نمایندگان مجلس برگزار شد، توسعه صادرات محصولات کشاورزی، تسهیل در روند بهره برداری از کارگو ترمینال اصفهان، ارتقای کیفیت

محصولات کشاورزی، مشکلات بیمه بیکاری و نیروی انسانی از جمله مهم ترین محورهای مورد بررسی بود.

دهکده لجستیک و کارگو ترمینال؛ دو پروژه ای که معطل مانده اند

مهدی جمالی نژاد، استاندار اصفهان با اشاره به تأخیر چندین ساله در اجرای پروژه دهکده لجستیک، خواستار تسریع در بهره برداری از این پروژه مهم شد و گفت: «در برخی

موضوعات که باید سختگیری شود، آسان می گیریم و در برخی موضوعات ساده، سختگیری بی مورد می کنیم. مثال هایی از موفقیت در شهرهای فردوس و کلیدر نشان می دهد

چگونه می توان از ظرفیت فضاهای شهری در توسعه کشاورزی بهره گرفت. در اصفهان نیز می توان از این الگو استفاده کرد.»

وی با اشاره به موانع موجود بر سر راه بخش خصوصی افزود: «مطابق فرمایشات مقام معظم رهبری، باید تسهیلگر باشیم نه مانع. کارگو ترمینال اصفهان علیرغم دستورات چندباره

وزیر مربوطه، هنوز با مشکل مواجه است و انتظار داریم سریع تر به سرانجام برسد.»

موفقیت اجلاس ایران و آفریقا و تأکید بر ضرورت تفکیک بندر و انبار

امیر کشانی، رئیس اتاق بازرگانی اصفهان، با تسلیت حادثه بندر شهید رجایی، خواستار تغییر نگاه به بنادر شد و گفت: «در حال حاضر بنادر به عنوان انبار کالا استفاده می شوند در

حالی که در سایر کشورها ماندگاری کالا در بنادر فقط چند ساعت است.»

وی به برگزاری سومین اجلاس همکاری های ایران و آفریقا در اصفهان اشاره کرد و آن را فرصت بزرگی برای رشد اقتصادی استان دانست و ادامه داد: «راه اندازی سالن اجلاس می

تواند ۲ درصد تولید ناخالص استان را افزایش دهد. همچنین ترکیش ایرلاینز برای حمل بار صادراتی اصفهان اعلام آمادگی کرده اما اختلافات داخلی مانع این همکاری شده

است.»

توجه به امنیت غذایی و اهمیت صنایع تبدیلی در بخش کشاورزی

محمدجعفر فوده، نایب رئیس اتاق بازرگانی اصفهان، با گلایه از بی توجهی به بخش کشاورزی در جلسات شورا گفت: «استان اصفهان در حوزه کشاورزی و دامپروری ظرفیت بالایی

دارد ولی این موضوع تاکنون در دستور کار شورا نبوده است. باید به امنیت غذایی و صنایع تبدیلی توجه ویژه ای شود چرا که این بخش نقش حیاتی در سلامت خانوارها و بهره

وری دارد.»

صادرات محصولات کشاورزی در گرو تأمین زیرساخت ها

وحید دزفولی، رئیس کمیسیون کشاورزی و صنایع وابسته و عضو هیئت نمایندگان بازرگانی اصفهان، با اشاره به گردش مالی ۱۲ همتی بخش کشاورزی در اصفهان، خواستار ایجاد

پایانه صادراتی و توسعه صادرات قراردادی شد و اظهار کرد: «دهکده لجستیک و کارگو ترمینال دو زیرساخت مهم برای صادرات هستند. کارگو ترمینال تاکنون دوبار توسط دو وزیر

افتتاح شده، اما اکنون با مشکل تمدید بهره برداری مواجه است.»

لزوم ارزیابی کیفی محصولات کشاورزی و اصلاح مشوق های بیمه ای

محمدرضا برکتین، رئیس کمیسیون صنعت و عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان، بر ضرورت ایجاد نظام ارزیابی کیفی برای محصولات کشاورزی تأکید کرد و گفت:

«محصولات باید همانند لوازم خانگی دارای برچسب کیفی باشند تا اطمینان مصرف کنندگان داخلی و خارجی جلب شود.»

وی همچنین با اشاره به مشکلات بیمه بیکاری، پیشنهاد داد که هزینه بیمه بیکاری به عنوان مشوقی برای کارفرما و کارگر در نظر گرفته شود تا انگیزه برای بازگشت به کار ایجاد

شود.

ساماندهی استفاده از ظرفیت بیمه بیکاری

احمد خوروش، رئیس کمیسیون معادن و صنایع معدنی و عضو هیئت رئیسه اتاق بازرگانی اصفهان، خواستار استفاده از ظرفیت ۱۴ هزار فرد مشمول بیمه بیکاری برای رفع کمبود

نیروی انسانی شد و گفت: «اکنون در حال استفاده از ظرفیت زندان ها و پادگان ها برای تأمین نیرو هستیم، در حالی که این تعداد بیکار در استان داریم.»

آمادگی کامل برای بارگیری صادراتی در فرودگاه اصفهان

وحید کیهان، سرپرست معاونت خدمات فرودگاهی کشور، با بیان اینکه هما در اجرای کارگو دخالتی ندارد، اظهار داشت: «آمادگی کامل داریم بارهای صادراتی را از فرودگاه اصفهان

به هر نقطه دنیا ارسال کنیم. شرط اصلی رعایت استانداردهای شرکت ملی هواپیمایی است.»

اکبر صالحی، معاون سیاسی و انتظامی استانداری اصفهان نیز با اشاره به همکاری امنیتی برای بسته بندی و ارسال کالاها، گفت: «باید بررسی کنیم چرا بخش خصوصی تمایل

1 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

https://ppdc.eccim.com/News/140/


بیشتری به همکاری با ترکیش ایر و شرکت های خارجی دارد.»

سرمایه گذاری بخش خصوصی در کارگو و انتظار برای حمایت ملی

ابوذر ضیایی، مدیرکل فرودگاه های استان اصفهان، ضمن اعلام تأیید کارگو ترمینال توسط شرکت فرودگاه ها، خواستار حل اختلاف میان شرکت بهره بردار و هما شد و افزود:

«انتظار داریم دولت در سطح ملی از این ظرفیت ارزشمند برای توسعه تجارت استان حمایت کند.»

چالش بیمه کارگران ساختمانی و پیشنهاد استفاده از ظرفیت های موجود

مهدی طغیانی، نماینده اصفهان در مجلس شورای اسلامی، با اشاره به مشکلات تاریخی بیمه کارگران ساختمانی، تأکید کرد: «با توجه به اصلاحات اخیر، تغییر مجدد قانون به

صلاح نیست و باید از ظرفیت های موجود بهره برداری کرد.»

بار سنگین بیمه بیکاری روی دوش سازمان تأمین اجتماعی

مسعود محمدی، مدیرکل تأمین اجتماعی استان نیز گفت: «در ۱۱ ماهه ۱۴۰۳، معادل ۱.۴ همت برای بیمه بیکاری پرداخت شده است و نزدیک به ۳۰ هزار نفر از این خدمات

استفاده می کنند. قانون بیمه کارگران ساختمانی ایرادات جدی دارد و باید بازنگری شود.»

ضرورت تکمیل زنجیره ارزش گیاهان دارویی در اصفهان

مهرداد مرادمند، رئیس جهاد کشاورزی استان، با اشاره به سختگیری روسیه در استانداردهای واردات، بر لزوم تکمیل زنجیره ارزش گیاهان دارویی در اصفهان تأکید کرد و گفت:

«باید بتوانیم محصولات با کیفیت و برند تضمین شده تولید و صادر کنیم.»

حامد یزدیان، نماینده اصفهان در مجلس شورای اسلامی، نیز پیشنهاد کرد به جای تأسیس پایانه جدید، بر تکمیل پایانه صادراتی شرق تمرکز شود.

لزوم بازنگری در قوانین مشاغل سخت و بیمه کاری

رضا چینی، رئیس کانون کارآفرینی، با بیان اینکه بیش از نیمی از بازنشستگان کشور زودتر از موعد بازنشسته می شوند، خواستار بازنگری در بند الف قانون مشاغل سخت شد و

گفت: «۱۴ هزار نفر مشمول بیمه بیکاری اند اما همچنان صنایع با کمبود نیرو مواجهند. قوانین بیمه بیکاری به روز نیستند و انگیزه ای برای بازگشت به کار ایجاد نمی کنند.»

مهارت آموزی برای کاهش بیکاری

فریده روشن، مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان، از کاهش ارجاع مشمولان بیمه بیکاری به آموزش های مهارتی ابراز نگرانی کرد و افزود: «امیدواریم با راه اندازی کنسرسیوم

مهارت، به روزرسانی توانمندی ها انجام شود و معضل بیکاری کاهش یابد.»

در این نشست، نمایندگان دولت، مجلس و بخش خصوصی ضمن تأکید بر رفع موانع صادرات، خواستار تسریع در بهره برداری از پروژه های کلیدی از جمله دهکده لجستیک و

کارگو ترمینال شدند. همچنین ضرورت بازنگری در قوانین بیمه ای، توجه به صنایع تبدیلی، توسعه زنجیره ارزش گیاهان دارویی و مهارت آموزی نیروهای بیکار از جمله دیگر

موضوعات مطرح شده بود که مورد توجه اعضای شورای گفت وگو قرار گرفت. استفاده مؤثر از ظرفیت های موجود و تعامل بین دستگاهی، راهکار مشترک تمامی سخنرانان برای

بهبود فضای کسب وکار در استان اصفهان عنوان شد.
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